# CAREY OLSEN



## James Noble 詹诺倍

Partner – Head of Litigation, Insolvency and Restructuring, Asia 合伙人 - 诉讼、破产和重组业务主管, 亚洲

D 直线 +65 6911 8322

E 电邮 james.noble@careyolsen.com

Based in our Tier 1 ranked (Legal 500) Singapore office, James Noble leads the litigation, insolvency and restructuring practice in Asia and the largest, most diverse offshore litigation team in Singapore. James advises on Cayman, British Virgin Islands (BVI) and Bermuda law, and is the only Cayman and BVI admitted (and Bermuda registered) litigator in Singapore.

A specialist in complex and high value shareholder litigation, asset recovery, crossborder enforcement and insolvency, James has over 20 years' experience working in a wide variety of commercial, trust and estate disputes and private wealth matters. He regularly acts in high profile and market leading cases, particularly in connection with listed companies, and has specialist expertise in appellate matters in both the Court of Appeal and the Privy Council.

James is frequently recognised as one of the outstanding offshore litigators in Asia by market leading legal directories and publications. In particular, he is ranked consistently by Chambers Asia and is listed as a Leading Individual for the Offshore category in Singapore in The Legal 500 Asia 2023 Guide. He has also been named in the Asian Legal Business (ALB) Offshore Client Choice List and as one of the Top 15 Offshore Litigators in Asia in 2021, 2022 and 2023. In addition, James was recognised in the Top 50 Offshore Lawyers 2022 by Asia Business Law Journal (ABLI) as part of the publication's prestigious annual A-List series. Earlier this year, James was named as an expert in asset recovery by Who's Who Legal in its Southeast Asia guide.

lames is an active contributor of thought leadership pieces, and is most recently a co-author of a textbook published by The Global Legal Post on "Commercial Litigation and Enforcement".

Clients describe James as "an outstanding team leader, able to integrate a high-level awareness of his clients' commercial objectives with an uncanny oversight of what the most junior associate, or busiest London silk, is doing to deliver the results needed for a positive outcome. Always calm in a tough and highly competitive environment." He is also noted as "a great lawyer, with a very sensible approach to litigation matters" and "whom clients respond really well to".



#### LOCATION 地点

/ Singapore 新加坡



#### LAWS PRACTISED 执业法律

- / Bermuda 百慕大群岛
- / British Virgin Islands 英属维尔京群岛
- Cayman Islands 开曼群岛



#### ADVISES ON 执业专长

- / Dispute Resolution and Litigation 争议解决与诉讼
- / Restructuring and Insolvency 重组与破产
- Family Office 家族办公室



CONNECT 连接

OFFSHORE LAW SPECIALISTS 离岸法律专业机构

#### Career

James is a registered foreign lawyer with the Singapore International Commercial Court (SICC). He is a member of the Main Organising Committee of INSOL and is an active contributor to the International Women's Insolvency & Restructuring Confederation (IWIRC). He is also one of the first offshore law practitioners to be approved as a member of the Insolvency Practitioners Association of Singapore (IPAS).

詹诺倍律师 (James Noble) 任职于凯瑞奥信获评《法律 500 强》(The Legal 500) 榜单第一梯队的新加坡办公室,是我们所的诉讼、破产和重组业务的亚洲主管,同时负责领导新加坡规模最大、最多元化的离岸诉讼团队。詹诺倍律师针对开曼群岛、英属维尔京群岛 (BVI) 和百慕大提供法律服务,并且是新加坡唯一一位同时获得开曼群岛和英属维尔京群岛执业资格(并在百慕大注册)的诉讼律师。

詹诺倍律师在处理复杂及高额的股东诉讼、资产追回、跨境执行及破产法律相关事项方面有超过20年的丰富经验,包括对各类型的商业、信托、资产争议以及私人财富提供法律意见。他经常代理具有市场引导性的重大案件,特别是涉及上市公司的事宜。在上诉法院和枢密院的上诉事务方面,他拥有深厚的专业知识。

詹诺倍律师经常以亚洲杰出离岸诉讼律师的身份荣登市场领先的名录和出版物,他更连续多年入选《钱伯斯亚太法律指南》榜单,并在《法律 500 强》亚太地区 2023 年度法律指南榜单的新加坡"离岸律师"类别中荣膺"领先律师"称号。他还入选了《亚洲法律杂志》(Asian Legal Business,简称 ALB)的"客户首选离岸律师榜单"(Offshore Client Choice List),并分别于 2021 年、2022 年、2023 年荣列同刊物甄选的亚洲顶级离岸诉讼律师 15 强。此外,詹诺倍律师亦获得了《亚洲商业法律期刊》(Asia Business Law Journal,简称 ABLJ)的认可,并荣登其"2022 年度离岸律师 50 强"排行榜,此排行榜为该刊物著名的年度 A-List 法律精英榜单系列之一。今年早些时候,他还被《法律名人录》(Who's Who Legal)东南亚指南评为资产追回专家。

詹诺倍律师撰写了很多有深度的引领性文章,最近还合作撰写了The Global Legal Post出版的一本关于"商业诉讼与执行"的教材。

客户盛赞詹诺倍律师为"一位杰出的团队领导,他对客户的商业目标具有深刻见解,严格监督由最初级律师至最忙碌的伦敦资深大律师的工作进展,并通过对这两者的巧妙整合,达到好的成果。他能够在竞争激烈的艰难环境中始终保持冷静。"他还获赞为"一位杰出的律师,能够对诉讼事务采取非常明智的做法"并且"屡获客户好评"。

### 职业履历

詹诺倍律师是新加坡国际商事法庭 (Singapore International Commercial Court, 简称 SICC) 的注册外国律师。他是 INSOL 主要组织委员会成员和国际妇女破产和重组联合会 (International Women's Insolvency & Restructuring Confederation, 简称IWIRC) 的积极贡献者。同时也是首批获准成为新加坡破产从业者协会 (Insolvency Practitioners Association of Singapore, 简称IPAS) 会员的离岸律师之一。



CONNECT 连接